
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 19 sierpnia 2021 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 11 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

Radni nieobecni: Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Olech Marcin, Tutak Bartłomiej 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:05 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na 

rok 2021”.  

Zmiany do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski, tj. w 2020 roku 

nie wykorzystano kwoty w wysokości 68 000 zł ze względu na to, że stowarzyszenia czy inne 

instytucje nie wnioskowały o dofinasowanie zadań. Cele szczegółowe nie uległy zmianie, zmianom 

uległy kwoty przeznaczone na poszczególne zadania. Zmiany ujęte są w załączniku do uchwały. 

(*) Część posiedzenia wspólnego wszystkich komisji poddano anonimizacji ze względu na 

przeprowadzenie dyskusji związanej z sytuacją mieszkańca Gminy Dębnica Kaszubska. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 



Podczas głosowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie głosował radny Marian Batóg, członek tej 

komisji. 

2) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica 

Kaszubska na rok szkolny 2021/2022. 

Radny Piotr Paczesny wyraził wątpliwość dostosowania kwot do średnich cen paliw. Czy gmina nie 

może dowozić tych dzieci własnym transportem? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka oświadczyła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa. Kwoty są średnią ceną paliwa. Z uwagi na brak stacji paliw 

w naszej gminie, należało wzorować się na średnich cenach paliw przyjętych przez sąsiednie gminy 

tj. Gminę Słupsk i Gminę Czarna Dąbrówka. Gmina zapewnia transport dla wszystkich dzieci, 

jednakże bywa tak, że rodzice wolą dowieźć dziecko własnym samochodem. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

Podczas głosowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie głosował radny Marian Batóg, członek tej 

komisji. 

3) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dobra. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wszystkie nazwy ulic są zaakceptowane przez 

mieszkańców, a w przypadku prywatnych dróg gmina posiada pisemne zgody na nadanie wskazanych 

nazw ulic. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. Opinie poszczególnych komisji 

w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

Podczas głosowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie głosował radny Marian Batóg, członek tej 

komisji. 

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 



Skarbnik Gminy Bożena Rosińska przedstawiła propozycję zmian zawartych w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że planowana jest budowa żłobka w Dębnicy 

Kaszubskiej. Pierwsze próby i rozeznanie sytuacji miało miejsce w 2016 roku. Niestety 

zainteresowanie żłobkiem było zbyt małe, gdyż maksymalnie 15 osób chciałoby oddać swoje dziecko 

do żłobka. W kolejnych latach zainteresowanie nie wzrosło, a poprzedni rok z uwagi na pandemię nie 

był analizowany. W pierwszej kolejności należy wykonać koncepcję budowy żłobka. Obecnie zmienił 

się sposób finansowania budowy i dofinansowanie jest przeznaczane również na funkcjonowanie 

placówki. Koncepcja zakładać będzie 60 miejsc dla dzieci w wieku od 20 tygodnia do 3 lat. Powstaną 

4 klasy z zapleczem dydaktycznym, punktem wydawania posiłków itp. Wniosek należy złożyć do 

połowy października. Ministerstwo Polityki Społecznej jeszcze nie opublikowało naboru. W styczniu 

2022 roku może być już podpisana umowa. Przy rocznej realizacji budowy, żłobek może zostać 

uruchomiony w 2023 roku. Budynek przedszkola nie spełnia kryteriów jakie stawiane są żłobkom. 

Projektowany budynek będzie miał możliwość rozbudowania. Projekt zakłada instalację paneli 

fotowoltaicznych. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

Podczas głosowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie głosował radny Marian Batóg, członek tej 

komisji. 

5) Plan zbywania z zasobu nieruchomości i nabywania do zasobu nieruchomości Gminy Dębnica 

Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że pierwsza nieruchomość tj. działka nr 11/6 zostanie 

sprzedana na rzecz mieszkańców, którzy wnioskowali o jej wykup. Drugą nieruchomością jest działka 

nr 596, na której umiejscowiony jest budynek, w którym funkcjonował posterunek policji. 

Radny Piotr Paczesny zapytał czy była stacja paliw zostanie jakoś zagospodarowana, czy gmina ją 

wykupi. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że koszt tej nieruchomości był zbyt wysoki, aby móc ją 

wykupić. 

Do planu nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie planu: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 



Spraw Społecznych 2 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 4 0 0 

Podczas głosowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie głosował radny Marian Batóg, członek tej 

komisji. 

Ad. 3 

Radny Piotr Paczesny zgłosił uschnięte głogi na ul. Kamiennej, które należałoby wymienić 

w ramach wykonanej inwestycji. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że drzewa były nasadzane przez pracowników gminy. 

Należy dać im szansę na regenerację. 

Radny Roman Cech zadał pytanie czy coś wiadomo o doprowadzeniu gazu do Dębnicy Kaszubskiej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wie tylko o prowadzonych pracach w kierunku 

zmiany projektu przejścia gazociągu. 

Ad. 4 

O godzinie 12:17 Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zamknął posiedzenie wspólne 

wszystkich komisji. 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Szymaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


